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Protokół nr IV/19
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytej w dniu 10 stycznia 2019 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 16:00 i trwała do godz. 16:12.
Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy
ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady
prowadził Ireneusz Wiśniewski, Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

IV sesja Rady Miasta została zwołana na wniosek Prezydenta Miasta, w trybie art. 20
ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.

Ad 1.
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Ireneusz
Wiśniewski. Po przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są
prawomocne, w chwili stwierdzania prawomocności sesji uczestniczyło w niej 15
radnych. W trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 18 radnych.
Nieobecni na sesji byli Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller, Ewa
Stogniew i Sławomir Wołkowiecki. (lista obecności radnych w załączeniu do
protokołu).

Do przesłanego radnym porządku obrad nie wprowadzono żadnych zmian. W związku
z tym porządek obrad IV sesji Rady Miasta przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad
2. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmian w budżecie miasta na rok 2019
2) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata

2019-2033
3. Zakończenie obrad

Ad 2.
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019

Zastępca Prezydenta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-Remontowej Artur
Maruszczak wyjaśnił, że zmiana w budżecie dotyczy inwestycji „Kędzierzyńsko-
Kozielskie Centrum Aktywności”. Część robót wykonanych na obiekcie miała wady,
przez co nie została odebrana i zapłacona. W związku z tym jest prośba o
przeniesienie tej kwoty na kolejny rok. Podkreślił, że nie są to dodatkowe środki
wrzucone do tego zadania, tylko niewykorzystane w tamtym roku.

Marek Piasecki upewnił się, że chodzi o dokończenie budowy przed okresem
zimowym i zapytał, czy zostały naliczone jakieś kary umowne w związku z
niedokończeniem tych prac w terminie.
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Artur Maruszczak poinformował, że w umowie są te kary ujęte i będą naliczone. Z
reguły odbywa się to tak, że kwota zostaje potrącona ze zobowiązań wobec
wykonawcy. Dodał, że opóźnienie było rzędu 15 dni i na tym poziomie będą naliczone
kary umowne.

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania
głosu, poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:
ZA (10)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz,
Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon,
Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Król
NIEOBECNI (7)
Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała nr II/38/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 10 stycznia 2019 r.
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2019-2033

Zastępca Prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że zmiana uchwały w sprawie
uchwalenia WPF jest konsekwencją zmiany w budżecie.

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu,
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6
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Wyniki imienne:
ZA (11)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta
Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian
Pszon, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (6)
Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller, Ewa
Stogniew, Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała nr II/39/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 10 stycznia 2019 r.
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej

na lata 2019-2033
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Ad 3.
Zakończenie obrad

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz
Wiśniewski, zamknął IV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący obrad
Ireneusz Wiśniewski

Sesja zakończyła się o godzinie 16:12
Protokołowała: Xymena Wąsowicz


